
10 dages forespørgsel om utryghed på Århus Ø

Århus Ø tiltrækker mange mennesker - især når temperaturen stiger og det er kun dejligt.
Desværre kommer der også en gruppe, som ikke opfører sig ordentligt, og som skaber problemer
og utryghed i området.

Først på sommeren blev vagtselskabet Securitas hyret til at skabe ro og reducere utrygheden.
Ifølge beboere og foreninger på Århus Ø, så har vagterne reduceret problemerne. Fredag d. 23. juli
kunne Århus Stiftstidende imidlertid fortælle, at vagtens tilstedeværelse er blevet reduceret,
hvilket har betydet, at problemerne endnu engang blusser op på Århus Ø.

Dansk Folkeparti ønsker i den forbindelse svar på følgende spørgsmål:

1) Hvorfor er vagtens tilstedeværelse blevet reduceret?
2) Hvem har truffet beslutningen og hvornår er det sket?
3) Rådmanden bedes med udgangspunkt i Århuskompassets visioner om Mindre system, Mere

borger beskrive, hvordan forvaltningen har involveret lokale beboere og foreninger i
beslutningen om at reducere vagtens tilstedeværelse.

4) Hvilke udgifter har man haft til vagtordningen på Århus Ø indtil videre i 2021 og hvad
forventer man udgiften vil være resten af året?

5) Hvor mange klager har forvaltningen modtaget angående den reducerede vagtordning?
6) Er der planlagt eller iværksat en evaluering af vagtordningen?
7) Hvilke andre initiativer er der blevet iværksat for at reducere utrygheden på Århus Ø i løbet

af sommeren 2021?

Søndag d. 25. juli 2021
Dansk Folkepartis byrådsgruppe
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